



台北市迎新會

Welcome to Taipei International Club

Art & Culture Interest Group

JOURNEY INTO THE INFINITIES OF ZAO WU-KI & JUN LAI'S WONDERLAND

臺中看展趣一趙無極「無極之美」回顧展與賴純純的「仙境」



Time: 09:00 am ~ 17:30pm (Please book your own Taiwan High Speed Rail tickets)

Place: Meet at Taichung Wuri Station 高鐵台中烏日站 at 10:00 am

Fees: NT\$ 1,300 (Coach bus & Insurance, Entrance fee, Lunch & Afternoon Tea)

Dear Members,

We are excited to bring you to see Zao Wou-Ki in Taichung! The name Zao Wou-Ki (1920-2013) needs no introduction in the 20th century & contemporary art history. He is one of the best-known and top-selling Chinese artists of the 20th century- he was appointed to the Legion of Honor (France's highest recognition) by Jacques Chirac, was a member of the Académie des Beaux-Arts in Paris, and his auction record of US\$25,949,076 was set at Christies's Hong Kong just last month- the list of achievements goes on and on, but he is no doubt a legendary figure!

The Asia Museum of Modern Art at the Asia University has cooperated with Mrs. Françoise Marquet-Zao's Zao Wou-Ki Foundation and Yuanta Foundation, as well as several other institutions, to put together this retrospective exhibition of 67 artworks by Zao. Some curators say this exhibition is unique because it comprises Zao Wou-Ki's early painting, and his last work before he passed away. Also worth noting is that the museum itself is a masterpiece of architecture being designed by the world famous Tadao Andou!

Both English and Chinese guided tour and audio-guide device will be provided!

After the museum visit, we will head to Wufeng District where the former Taiwan Provincial Consultative Council was located; and enjoy a 10-course lunch at Yi-lu Restaurant.

In the latter half of our program, we will be visiting another landmark Museum: the National Taiwan Museum of Fine Arts, to view an exuberant exhibition of Jun Lai's artworks. The exhibition includes new media painting, sculpture, spatial installation, conceptual performance, and public art. The artist herself will guide us through her works and share her creative concepts with us!

To conclude our program, we will have afternoon tea at the flagship-Rose House, located across the Wonderland's exhibition hall, before we head back to Taipei.

Time	Itinerary
Taipei 09 : 01–Taichung 09 : 52	Taiwan High Speed Rail (train #1307)
10 : 00–10 : 30	Coach bus ride to Asia University
10 : 30–12 : 15	Exhibition of the Infinities of Zao Wou-Ki
12 : 40–13 : 40	Lunch
14 : 10–15 : 10	Exhibition of Jun Lai's Wonderland
15 : 20–16 : 20	Afternoon Tea at the Rose House
Taichung 17:08–Taipei 17:54	Taiwan High Speed Rail (train #0242)

Please confirm your attendance with Jessica Liu Chia(賈劉仁蒼女士) at 0970-583-038 or through email: jessica.liuchia@gmail.com before **JANUARY 12TH (FRIDAY), 2018!!!**

At the holiday season, we would like to extend our sincere good wishes to you and your family for good health and Happy New Year!

Warm regards,

Susan & Jessica

Please note: 1) Taiwan High Speed Rail offers Early Bird discount up to 35% off, their web: http://www.thsrc.com.tw/index_en.html, 2) please provide your date of birth, ID or Passport number when you are signing up for this trip, 3) this trip is limited to 30 persons, on a first-come first-serve basis, we believe this is a more comfortable size for museum visit.

親愛的「藝文小組」會員們：

讓我們乘高鐵到台中，看趙無極回顧展吧！他的畫在二十世紀與當代藝術史這個區塊上的成就無須贅述，尤其近年在華人藝術拍賣市場上的行情更是名列前茅。他一生中所獲頒的榮譽勳位更包括：法國總理席哈克曾頒給他榮譽軍團司令級勳章、獲選為法蘭西藝術學院院士，並授與榮譽勳章。就在上個月的香港佳士得秋拍，他的一幅狂草系列畫作的落槌價約2千6百萬美金，刷新最高個人紀錄。精采一生、造就他成為傳奇人物般的歷史地位。

這次亞洲大學現代美術館與趙無極遺孀法蘭絲娃的趙無極基金會、元大文教基金會等機構，傾洪荒之力來舉辦這檔囊括67件精選畫作的「無極之美」回顧展。一些策展專家指出，這次回顧展最難得的是包括了趙無極在杭州藝專唸書時期的最早畫作，到去世前畫的最後一幅畫。此外，值得一提的是這座獨樹一幟的美術館是日本建築大師安藤忠雄所設計。我們安排了中英文導覽與子母機。

參觀完畫展後，我們驅車前往霧峰區的「議蘆餐廳」用餐，該地曾是台灣省議會所在地，餐廳曾是昔日的議員會館。然後，我們要去「國立台灣美術館」看賴純純繽紛熱鬧的「仙境」特展。這項展覽內容，包括了新媒材繪畫、立體雕塑、空間裝置等創作。賴女士會親自為我們導覽，並分享她的創作發想，絕對是精彩可期！

看完展，到展廳對面的「古典玫瑰園」喝個下午茶再搭高鐵回台北吧！「古典玫瑰園」發跡於台中，而這間店是他們的旗艦店，經理特別為我們設計了飲料與點心的組合套餐！

時間	行程
台北 09：01—臺中 09：52	高鐵（車次：1307）
10：00—10：30	搭乘遊覽車赴亞洲大學現代美術館
10：30—12：15	趙無極回顧展「無極之美」—中英語導覽
12：40—13：40	午餐：議蘆餐廳美味桌菜
14：10—15：10	參觀國立美術館的賴純純「仙境」展覽
15：20—14：20	國美館2樓「古典玫瑰園」旗艦店下午茶
臺中 17:08—台北 17：54	高鐵（車次：0242）

最後提醒您：1) 高鐵訂票有早鳥優惠價，最高可省 35%；訂票網址：

<https://irs.thsrc.com.tw/IMINT/> 2) 報名本活動，請提供身分證或護照字號，以及出生年月日 3) 本活動**限定人數為 30 人**，報名請早，以免向隅。4) **報名截止日期為 2018 年 1 月 12 日（週五）**，謝謝您的配合！

※ 有關趙無極畫展報導：<http://youtu.be/tETZXHnCCYc>

※ Christie's feature on Zao Wou-Ki: <http://www.christies.com/features/Zao-Wou-Ki-8534-3.aspx>

一年將盡，感謝親愛的會員們給予「藝文小組」的鼓勵與支持，謹致由衷謝忱；並祝福大家新年快樂、平安喜樂與健康！